
                               

 
 
 
 
 

 

Nieuwsbrief van de  
SP afdeling Haarlem 

Juni 2016 DE  RODE  MUG    

ZOMERMARKT 

Op 25 juni staat de SP Haarlem op de 
zomermarkt in de Slachthuisbuurt. Graag gaan 
wij op deze markt met de mensen in gesprek 
over het Nationaal ZorgFonds.  
Graag tot ziens op 25 juni van 10.00 tot 16.00 
uur, Pladellastraat Slachthuisbuurt Haarlem ! 
 
Wanneer je het leuk lijkt om ook mee te helpen achter 
de kraam, stuur dan een mail naar haarlem@sp.nl. 
 

 

 
 

 GOEDE ZORG 

 ZONDER ZORGVERZEKERAARS 

 ZONDER EIGEN RISICO 

 

 

NATIONAAL ZORGFONDS 

In Nederland moet je kunnen rekenen op de 
zorg die je nodig hebt. Zo simpel is het. 
Maar er staat een boete van € 385,- op ziek 
zijn: het eigen risico. De zorg is veel te 
bureaucratisch. En aan de marketing van 
zorgverzekeraars en het jaarlijkse 
overstapcircus worden miljarden verspild. De 
kwaliteit gaat omlaag, de kosten omhoog. 
Dat moet anders.  
Wij zeggen: schaf de zorgverzekeraars af en 
zet één Nationaal ZorgFonds op. Zonder 
onnodige bureaucratie en geldverslindende 
concurrentie. En zonder eigen risico.  

PARKEERPROBLEMEN IN HAARLEM 

Op donderdag 2 juni kwam in de commissie 
Beheer het plan ‘Moderniseren van parkeren’ 
aan de orde. SP-gemeenteraadslid Bloem: 
“Moderniseren is hierbij een mooi excuus om 
geld binnen te harken. Door verbeteringen en 
tariefverhogingen bij elkaar in één pakket door 
te voeren lijkt het alsof het één niet zonder het 
ander kan. Dat is onzin.” 
 
Betaald parkeren? Niet in de woonwijken! 
De gemeente heeft een probleem: Omdat het 
rijk heeft bezuinigd, krijgt Haarlem geen geld 
meer voor boetes. Dat is de enige reden dat 
D66, PvdA, Groen Links en CDA betaald 
parkeren willen invoeren buiten het centrum. 
Maar dat lost niets op! De SP zal in ieder geval 
niet instemmen met de duurste 
parkeertarieven van Nederland die bewoners 
buiten het centrum hard zullen raken. 
 
Bezoekersschijf weg? 
De voorstellen die er nu liggen gaan de 
gewone Haarlemmers veel geld kosten. Nu 
kost een bezoekersschijf nog geen 40 euro, 
straks gaat ze honderden euro’s kosten. Want 
uren bijkopen is heel duur, terwijl maximaal 
400 uur per jaar voor bezoek veel te weinig is. 
Een bewoner stelde terecht: “Als opa en oma 
elke week komen oppassen en ik wil ook nog 
eens een verjaardag vieren, dan kost me dat 
honderden euro’s extra!”  
Daar staat tegenover dat er 3.000 auto’s 
zónder vergunning staan geregistreerd. 
Waarschijnlijk wordt voor veel van die auto’s 
oneigenlijk gebruik gemaakt van de 
bezoekerskaart. Dát moet aangepakt worden. 
Nu wordt het ene probleem opgelost door een 
ander probleem te creëren voor de zwakkeren 
in de samenleving. De bezoekersschijf is 
betaalbaar en makkelijk in het gebruik. 
 
Echte oplossingen! 
Voor een goed tarief moet je altijd terecht 
kunnen in de parkeergarage. Dat geldt ook 
voor de bewoners. Zeker voor het centrum 
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lijkt dat een goed idee. Maar maak het dan 
ook écht betaalbaar. 
De Ripperda-garage is een fiasco, maar kan 
wel de druk op de Cronjébuurt verkleinen. 
Ook de garage onder de Dreef staat vooral 
leeg. Waarom mogen daar geen bewoners in? 
Maar opnieuw: maak het dan wel echt 
goedkoop voor de bewoners. 
Ook staan de parkeerplaatsen bij het UWV, 
Nova College en vele andere bedrijven en 
instellingen leeg in de avonden en de 
weekenden. Kunnen we niet met de eigenaren 
aan de slag om die open te stellen voor 
buurten die te veel parkeerdruk hebben? 
Winkeliers in de Cronjé en aan de Zijlweg 
kunnen we helpen door juist een goedkoper 
tarief aan te bieden. 
 
Referendum? In ieder geval een peiling! 
Als genoeg bewoners een referendum willen 
over parkeren, dan moet dat er zeker komen. 
Partijen die nu al tegen zijn, zijn hypocriet. Je 
kunt niet instemmen met een 
referendumverordering, maar vervolgens 
tegen zijn als het onderwerp je niet bevalt. 
Dat is eigenlijk kiezersbedrog. 
Belangrijk is het om te onthouden dat het 
invoeren van vergunningshoudersparkeren 
altijd op verzoek van de bewoners zelf is 
gedaan. Als dat helemaal op de schop zou 
gaan, moet er ook instemming van diezelfde 
bewoners zijn. Er moet in ieder geval een 
peiling komen onder alle vergunninghouders. 
SP-gemeenteraadslid Bloem: “Eigenlijk ben ik 
boos op de coalitiepartijen. Ze zien een stad 
die zwemt en spartelt in de parkeerproblemen. 
Ze zijn bereid een zwemband te gooien met 
oplossingen maar daar zit tegelijkertijd een 
loodzwaar anker van een miljoen aan 
tariefsverhogingen aan vast.” 
De SP gaat graag het gesprek aan met de stad, 
over oplossingen zonder dat deze meer geld 
moeten opbrengen.  
 

 

STOP TTIP! 

 
 
De EU en de VS onderhandelen over een 
ingrijpend vrijhandelsakkoord genaamd TTIP 
(Transatlantic Trade & Investment 
Partnership). Het doel is om zo veel mogelijk 
handelsbeperkingen weg te nemen.  
Daar zitten drie grote gevaren aan: 
1. Het wegnemen van handelsbeperkingen 

komt neer op het wegnemen van 
standaarden die juist bedoeld zijn om de 
burgers te beschermen. 

2. Het verdrag bevat een hoofdstuk over 
‘investeringsbescherming’. Dat geeft 
bedrijven de mogelijkheid om landen via 
een speciale rechtbank aan te klagen als 
zij menen dat zij belemmerd worden door 
nationaal beleid. De rechtstaat wordt 
gepasseerd, de democratie uitgehold. 

3. De totstandkoming van het verdrag 
verloopt uiterst schimmig en 
ondemocratisch. De Tweede Kamer kan 
het proces nauwelijks controleren. Het is 
nog maar de vraag of nationale 
parlementen überhaupt goedkeuring 
mogen geven. 

 
Teken het manifest op: www.sp.nl/ttip 
 
Wilt u meer informatie over acties waar we in Haarlem 
aan mee willen gaan doen? Mail dan naar 
haarlem@sp.nl! 
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